



Referat af bestyrelsesmøde den 22/2 2018 kl. 16.30-18.30 på Jungshoved skole

Deltagere	Tilstede	Afbud	Møderolle
Tina Åsberg, formand	X		
Lis Jespersen, næstformand	X		Mødeleder
Torben Svane, kasserer	X		
Jørgen Svendsen	X		
Allan Capion	X		Referent
Frederikke Rasmussen, suppleant		X	
Lise Jacobsen, repræsentant for skolen	X		
Jacob Engelmann (kandidat på Borgermødet)	X		
Henning Delf Nissen (Kandidat på borgermødet)	X		

Møderollerne rykker en række ned for hvert møde, så referenten er mødeleder næste gang.

#	Dagsordenpunkter	Referat	Beslutning
1	Borgermøde d. 8. marts. Planlægning, nye kandidater mm.	<p>Beretning: skal være bagudskuende</p> <p>Udvalgene præsenterer deres strategi for fremtiden</p> <p>Økonomi, Torben</p> <p>Nye kandidater:</p> <ul style="list-style-type: none"> Jacob Engelmann Henning Delf Nissen 	<p>Tina finder ordstyrer</p> <p>Udvalgene sender linier til beretning (til Tina senest 4/3)</p> <p>Brød og pålæg, Lis taler med MENY</p> <p>Vi mødes kl. 18:00</p>
2	Dialogmøde d. 21. marts	<p>14 dage inden: Punkter til dagsorden</p> <p>Vigtigt budskab til VK:</p> <ul style="list-style-type: none"> Lokalrådet har en vigtig funktion på Jungshoved Penge er vigtig for Lokalrådets arbejde Havnene er vigtige <p>Hvert udvalg vælger spørgsmål til mødet</p> <p>Deltagere fra VK:</p>	<p>Foreløbig dagsorden skal være klar til den 5/3.</p> <p>Udkast til annonce Lis og Tina</p> <p>Kaffe og kage til mødet ?</p> <p>Byfornyelse: Jørgen laver oplæg.</p>



#	Dagsordenpunkter	Referat	Beslutning
		<ul style="list-style-type: none"> • Brit Skovgaard (S) • Kenneth Andersen (S) • Carsten Olsen (S) • Heino Hahn (O) • Eva Sommer-Madsen (V) • Ann Busch (Å) 	
3	Møde i 4720-gruppen d. 25/1.	Møde 11/4.	Deltagelse på Folkemøde Møn tages op på næste møde
4	Trafikbestillingsmøde	Allan Præsenterede Frøen for de øvrige Lokalråd.	
5	Nyt fra LAG. Bevilling til havneoprensning	Penge til havnene (uddybning af sejlrender) er på plads Generalforsamling (LAG) den 19/3 kl. 19:00 på Danhostel, Faxe	Vi opfordrer alle på Jungshoved til at møde op og repræsentere vores halvø på LAG generalforsamling
6	Orientering om fastelavnsfest	80 deltagere, fint arrangement	
7	Møde i stiuvalget. Frugtlund	Se ref. Fra Lise Tur til Ørslev den 18/3.	Vedr. Frugtlund: Brugsret skal undersøges (VK)
8	Nyt fra udvalget vedrørende turisme og bosætning	Velkomstmøde den 8/4 kl. 14:00 Kom og fortæl om jeres by	
9	Nyt om Blomsternes halvø- sommerplanter	Se mail fra Lise, den 8/2	
10	Affaldsindsamling d. 22.04	Spred budskabet	
11	Ny dato for næste møde	12/3, kl. 10:00	
12	Evt.		



Til Kalenderen

Hvad	Hvornår
Borgermøde	8/3 kl. 19:00
Dialogmøde med VK	21/3 kl. 19:00
Åbent hus på skolen	24/3
Velkomstmøde, nye beboere	8/4, kl. 14:00 på skolen
Møde i 4720 gruppen	11/4
Affalds indsamling	22/4
Cykeltur	10/6
Folkemøde på Møn	24-25/8

Næste møde	Referent næste møde	Mødeleder næste møde
Mandag, den 12/3, kl. 10:00 – 12:00	Lise Jacobsen	Torben Svane